

LUXE LIVING

SINGAPORE

PRESTIGE / 

**CHAN
SOO
KHIAN**

曾仕乾

WINNER OF
PRESTIGE TITAN
AWARD 2020

REIMAGINING
OUR
FUTURE

思量未来

**SUWAN KONGKHUNTHIAN
KATHARINE POOLEY
THOMAS HEATHERWICK**

**THE FINEST
HOMES**

令人向往的家

SINGAPORE LUXURY LAUNCHES
新加坡最新奢华房产

EUROPEAN SKI CHALETs
滑雪胜地投资

LONDON & MARGARET RIVER SPOTLIGHT
伦敦珀斯投资看点



SHAMIN ABAS

ULTRA-LUXURY BRAND MARKETING
& BUSINESS DEVELOPMENT

**2 SPOTLIGHT
URBAN PARADISE**

The new ultra-luxury Eden condominium designed by Thomas Heatherwick
家在伊甸园

**4 TRENDS
PEACE & HARMONY**

Ideas on incorporating blue, Pantone's 2020 Colour of the Year, into your home
恬静安逸经典蓝

**6 FAIRS
STYLE & SUBSTANCE**

Launches of lust-worthy furniture collections by top global brands
奢华家具与灯饰

**10 LIVING
GOOD TO BE HOME**

Infuse more luxury and comfort into your living space with these products
为家居画龙点睛

**12 COVER
MAN OF VISION**

Up close and personal with *Prestige Titan Award 2020* winner Chan Soo Khian
曾仕乾颠覆绿色住宿定义

**18 ARCHITECTURE
BUILDING A
BETTER WORLD**

Three international Singapore Archifest speakers lead us into the future
建设更美好未来

**20 FURNITURE
GAME OF THRONES**

Thai chair designer Suwan Kongkhunthian on his works and inspiration
第一把交椅

**24 INTERIORS
A BEAUTIFUL FUTURE**

Katharine Pooley discusses decorating trends and her creative process
室内设计发展趋势

**32 INTERNATIONAL
THE GOOD LIFE**

Hotspots of Primrose Hill in London and the Margaret River Region in Australia
伦敦珀斯房市看点

**36 HOLIDAYS
LET IT SNOW**

Europe's ritziest and most well-located mountain resort apartments and chalets
投资滑雪胜地物业

**40 DREAMSCAPE
DOWNTOWN'S FINEST**

The high life in Singapore begins at South Beach Residences
风华南岸府

Lasvit Globe Metro pendant light in Rainbow Blue



SHAMIN ABAS
ULTRA-LUXURY BRAND MARKETING
& BUSINESS DEVELOPMENT

SPOTLIGHT



URBAN PARADISE

2 LUXELIVING OCTOBER 2020



SHAMIN ABAS
ULTRA-LUXURY BRAND MARKETING
& BUSINESS DEVELOPMENT



RIISING FROM THE GROUND like a vertical tropical garden, the Eden project is a sight for sore eyes in our shiny city of glass and steel. Nestled within elevated ground at Draycott Park, which is located in the prestigious Ardmore residential precinct of District 10, it is the most spectacular ultra-luxury high-rise project to TOP in the past year.

Helmed by none other than highly acclaimed British architect and designer Thomas Heatherwick and developed by Hong Kong-based Swire Properties, Eden is the first residential project in Singapore for both parties. The result is a brave and unconventional achievement of creating a building that lives and breathes.

Inspired by Singapore's Garden City vision, the 22-storey freehold condominium marries architectural biophilia and a refined lifestyle. Heatherwick's human-centric approach, as he explains, involves taking the best of our tropical environment and the qualities of living in colonial black-and-white bungalows, and bringing them indoors into a high-rise apartment. After five years of planning and construction, with more than 200 designers and craftsmen collaborating to pore over even the most minute details, an iconic residence is born. But where do we begin?

The building sits lightly on the ground, as if it's held up by "blades" of grass. Each floor is a single 3,035 sq ft apartment with four en-suite bedrooms and a unique yet spacious floor plan. Cross-ventilation is excellent, thanks to windows and balconies offering 270-degree views. Speaking of balconies, they are cantilevered clamshells of hanging tropical foliage. The entire property boasts over 100 exotic plant species. The interiors feature the ultimate in luxury – with British oak floors in an exquisite herringbone pattern, cross-cut Jura limestone from Germany in the bathrooms, rare Carrara marble in the kitchen and more. Visit eden.sg to find out more.

有如拔地而起的垂直花园，Eden项目在钢筋水泥森林里特别引人注目。位于Draycott Park比较高的地势，属于第10区Ardmore优质住宅地段，称得上是过去一年来，本地最受瞩目的超级奢华高楼公寓项目。

由蜚声国际的英国建筑师与设计师Thomas Heatherwick操刀，发展商是香港的Swire Properties，Eden是双方在新加坡的首个合作住宅项目，大胆新颖而颠覆传统，打造出能够呼吸的活建筑。

灵感来自新加坡“花园中的城市”愿景，22层楼的永久地契公寓，结合了亲生物主义建筑风格与精致生活方式。Heatherwick说他通过以人为本的手法，把热带环境的特色与殖民时期黑白屋的生活素质带入室内，在高层公寓里呈现。耗时五年，集合200多名设计师与工匠的力量，不放过任何一个细节，精心打造出这座标志性住宅。

建筑轻盈屹立，仿佛由草叶支撑。每一层楼是单独一所的3035平方英尺公寓，有四间卧室（全附浴室），格局独特，空间宽敞。公寓通风性良好，窗户与阳台提供270度的景观。阳台上悬挂着热带植物。整个项目共有百多种奇特草木品种。室内用料讲究，地板为人字设计的英国橡木材质，浴室里使用德国的横切Jura石灰石，厨房里使用罕见的Carrara大理石，极尽奢华。欲知更多详情，请上网：eden.sg。

